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Številka: 00703-0007/2024-6
Datum: 21. 6. 2024

Z A P I S N I K
12. seje občinskega sveta Občine Renče–Vogrsko,

ki je bila v torek, 21. 6. 2024, ob 16.00 uri
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici.

Sejo je sklical župan Občine Renče–Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.01 uri.

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji.

Na seji so prisotni:

1. člani občinskega sveta in župan: Tanja Zorn Stepančič, Stanka Abramič, Alan Rijavec, 
Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, Marko Furlan, Aleš Furlan, 
Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Ava Rajh in Tarik Žigon.

Opravičeno odsotni: Andraž Furlan, Urban Martinuč, Benjamina Mikuž.

2. občinska uprava.

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 

Župan da v obravnavo predlog zapisnika 11. redne seje. Pojasni, da je bil zapisnik poslan 
naknadno zaradi zamude s tonskim zapisom. Pove, da bodo v zapisniku upoštevani popravki 
predlagani s strani svetnika Marka Švare na strani 25.  
Odpre razpravo.

Nedeljko Gregorič poda pripombo na zapis pod točko Razno. Zahteva dopolnitev, da se v celoti 
vnese gradivo, ki je bilo prebrano in priloženo. Pove, da bo le tako sprejel predlog zapisnika.

- Župan odgovori, da je zapisnik povzetek izrečenega, ker od svetnika ni bil zahtevan 
dobesedni prepis. Ker priloge niso bile dane v vpogled vsem svetnikom, ne morejo biti 
del zapisnika.

- Nedeljko Gregorič pove, da bo danes zapis ponovno prebral in zahteval dobesedni 
zapis. Zahteva, da gre prva stran pojasnila v celoti v zapisnik. 

- Župan opozori, da mora zahtevo za dobesedni prepis ustrezno najaviti. 
- Nedeljko Gregorič na podlagi 30. člena Poslovnika zahteva izvedbo poslušanja 

zvočnega zapisa in predložitev zida preveritve utemeljenosti zahtevka na naslednji seji.
- Župan prosi za utemeljitev.
- Nedeljko Gregorič pove, da je na prejšnji seji zahteval objavo gradiva v zapisniku. 

Zahteva čistopis posnetka. 
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Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 11. redne seje z upoštevanimi popravki svetnika 
Marka Švare. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 7
PROTI: 5

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Zapisnik 11. redne seje je potrjen.

K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda.

Župan da v obravnavno predlog dnevnega reda. Ker bo Območno združenje veteranov vojne 
za Slovenijo VETERAN Nova Gorica ob 17. uri, na ploščadi pred Kulturnim domom slavnostno 
dvignilo zastavo, predlaga, da se takrat izvede prekinitev seje. 
Župan odpre razpravo.
Razprave ni.

Župan da na glasovanje sprejetje dnevnega reda v predlagani obliki:
1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
2. Strategija razvoja turizma (poročevalka: Anja Štefan, zunanja sodelavka, pripravljavka),
3. Poročilo o delovanju projekta »Občina po meri invalidov v letu 2023 in Sklep o določitvi 

smernic za izdelavo akcijskega načrta OPMI za obdobje 2024 – 2027 (poročevalca: 
Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec, in mag. Valter Adamič, koordinator projekta 
Občina po meri invalidov v Občini Renče-Vogrsko in predsednik Sveta za invalide), 

4. Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča 
Bratuša Renče  (poročevalki: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec, in Teja Živec 
Kavčič, ravnateljica OŠ Renče),

5. Soglasje k organizaciji dela in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri Osnovni šoli 
Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče   (poročevalki: Vladimira Gal Janeš, Višji 
svetovalec, in Teja Živec Kavčič, ravnateljica OŠ Renče), 

6. Sklep o novih ekonomskih cenah programov vrtca pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča 
Bratuša Renče   (poročevalki: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec, in Teja Živec 
Kavčič, ravnateljica OŠ Renče),
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7. Sklep o imenovanju nadomestnega člana Odbora za družbene dejavnosti (poročevalec: 
Viktor Trojer, predsednik KMVVI),

8. Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Podružnični osnovni šoli 
Vogrsko   (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec),

9. Letno poročilo nadzornega odbora Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 (poročevalec: 
Gregor Kobal, predsednik Nadzornega odbora občine Renče - Vogrsko),

10. Sklep o ugotovitvi javnega interesa za brezplačen prenos nepremičnin (poročevalec: 
Tarik Žigon, župan),

11. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
12. Vprašanja in pobude svetnikov,
13. Razno.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Dnevni red je sprejet.

K 2) Strategija razvoja turizma (poročevalka: Anja Štefan, zunanja sodelavka, 
pripravljalka). 

Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Strategijo razvoja turizma. Besedo 
preda Anji Štefan, pripravljavki in Eriki Lojk, direktorici zavoda za turizem.

Erika Lojk povzame postopek priprave strategije, od analize stanja do postavitve ciljev, 
usmeritev. Predstavi lastnosti turizma naših krajev, znamke Vipavska dolina in morebitne nove 
blagovne znamke. Izpostavi vizijo strategije, ki je razdeljena na tri strateške cilje.
Izvleček in celoten dokument sta dostopna kot gradivo za 12. redno sejo. 

Župan odpre razpravo. 
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Viktor Trojer meni, da se računica denarnega vložka v zavod ne izplača, v tem ne vidi 
bodočnosti. Pogreša enotnost turizma od Vipave do Brd. Samemu dokumentu ne oporeka, 
pove pa, da se bo pri glasovanju vzdržal. 

Ava Rajh pove, da jo v strategiji moti, da so vključene samo tri občine.
- Erika Lojk pove, da na to odgovarja strateški cilj 1. Omenjene so samo tri občine, ker 

so te ustanoviteljice, v analizi celotnega področja in konkurentov pa je zajeta celotna 
destinacija. Le povezovanje zavodov znotraj destinacije, onkraj občine in države bo 
omogočilo podaljšanje dobe bivanja gostov. 

- Župan pove, da se sosednje občine zavodu priključujejo pogodbeno, le za posamezne 
projekte. 

Nedeljko Gregorič pove, da se strinja z besedami svetnika Trojerja. Podpira razvoj enega, 
skupnega zavoda. Predlaga večjo zavzetost županov na regijskem nivoju, da bi to čimprej 
postal enovit sitem vodenja, upravljanja in prijavljanja na razpise. 

- Župan pojasni, da je na zadnjem Svetu regij bil sprejet sklep o tem, da naš zavod za 
turizem vodi postopek izdajanja in podaljševanja licenc za turistične vodnike celotne 
regije. Potrdi, da si župani prizadevajo za ustrezno postavitev regij.

Vinko Jarc pove, da se tudi on pridružuje misli Trojerja. Meni, da nam manjka ustrezne 
turistične infrastrukture. Glede na prispevek in rezultate predlaga izstop iz zavoda. Vpraša, kaj 
se zgodi ob nesprejetju strategije. 

- Župan pove, da je strategija skupna, zato jo morajo sprejeti vse tri občine 
ustanoviteljice.

- Anja Štefan pove, da se ji strategija zdi ambiciozna in pozdravlja priključevanje večjim 
občinam, ki bodo večale razvoj destinacije.

- Vinko Jarc verjame v razvoj turizma, vendar večjega poskoka te panoge v naši občini 
ne pričakuje.

Borut Zorn meni, da je s turizmom prežet tudi naš kraj. Izpostavi problem, da turistov ne znamo 
zaustaviti, a da moramo poskrbeti za zanimivosti. Poudari, da je turizem skupek več občin in 
vseh ljudi. Soliranje občin in pogodbeno priključevanje se mu zdi problematično. 

- Župan opozori, da se v tej točki obravnava zgolj strategijo, ne pa delovanje zavoda.

Tamara Rusjan o pripravi dokumenta ne dvomi. Strinja se, da občini primanjkuje nastanitev. 
Nujno se ji zdi vključevanje tudi Občin Miren-Kostanjevice, Šempeter-Vrtojba in Brda. 

- Anja Štefan povzame, da je ponudbe znotraj cele destinacije premalo - premalo je tako 
nastanitev kot dnevnih turističnih aktivnosti. 

Nedeljko Gregorič vpraša, koliko stane študija te strategije. 
- Erika Lojk pove, da dokument stane 10.000 evrov. 

Župan da na glasovanje Sklep potrditvi strategije razvoja trajnostnega turizma v destinaciji 
Nova Gorica in Vipavska dolina 2024 – 2030. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 7
PROTI: 0
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ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan
Vinko Jarc     
Viktor Trojer
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 3) Poročilo o delovanju projekta »Občina po meri invalidov v letu 2023 in Sklep o 
določitvi smernic za izdelavo akcijskega načrta OPMI za obdobje 2024 – 2027 
(poročevalca: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec, in mag. Valter Adamič, koordinator 
projekta Občina po meri invalidov v Občini Renče-Vogrsko in predsednik Sveta za 
invalide). 

Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava poročilo o delovanju projekta 
»Občina po meri invalidov v letu 2023 in Sklep o določitvi smernic za izdelavo akcijskega 
načrta OPMI za obdobje 2024 – 2027. Besedo preda Vladimiri Gal Janeš in koordinatorju 
projekta Valterju Adamiču.  

Vladimira Gal Janeš povzame, da so smernice bile v februarju sprejete in potrjene. Smernice 
so osnova za novo akcijsko obdobje 

Valter Adamič predstavi poročilo o delovanju projekta, ki je sestavni del gradiva za 12. redno 
sejo. Akcijski načrt bo obravnavan na septembrski seji OS. 
Opozori na december leta 2025, ko bo preteklo prehodno obdobje, ko morajo biti vsi javni 
objekti prilagojeni invalidom. 
V veliko pomoč je informacijska pisarna, ki nudi ustrezne odgovore na številna vprašanja, ki 
jih imajo invalidi. Društvo invalidov bo pristopila do RRA in poskušala zbrati skupne projekte, 
kjer bi občina lahko pridobila dodatna sredstva. V prihodnem obdobju si želi postavitve taktilnih 
oznak in ustrezno sledenje Celostni prometni strategiji.

Župan se zahvali Adamiču za vsa opozorila, da jih podaja, da lahko občina uspešno sledi 
strategiji. Omenjene oznake bodo umeščene na novi državni cesti Bukovica-Bilje.
Pove, da je poročilo obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato breda besedo 
predsedniku ODD.

Marko Švara pove, da se je odbor seznanil z obema dokumentoma. 

Župan odpre razpravo. Razprave ni. 
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Župan da na glasovanje Sklep o seznanitvi s Poročilo o delovanju projekta »Občina po meri 
invalidov v letu 2023 in Sklep o določitvi smernic za izdelavo akcijskega načrta OPMI za 
obdobje 2024 – 2027.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

Prekinitev seje ob 17.00. 
Nadaljevanje seje ob 17.12.

K 4) Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Osnovni šoli Lucijana 
Bratkoviča Bratuša Renče  (poročevalki: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec, in Teja 
Živec Kavčič, ravnateljica OŠ Renče).

Župan preide na četrto točko dnevnega reda, ki obravnava sofinanciranje nadstandardnih 
programov v Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče. Besedo najprej preda 
poročevalki Vladimiri Gal Janeš.

Vladimira Gal Janeš pove, da je šola podala vlogo za odobritev sofinanciranja zaposlitve dveh 
strokovnih delavcev v 1. razredu hkrati za en razred v POŠ Bukovica (kombiniran oddelek) in 
en razred OŠ Renče. Šola naproša še za 2,5 ure za varstvo vozačev in enako za varstvo od 
1. do 5. razreda za podaljšano bivanje. 

Teja Živec Kavčič pojasni specifičnost dela v prvem razredu in pripravljenost otrok, ki morajo 
slediti učnim načrtom za uspešno nadaljevanje v drugi razred. Dinamika oblikujejo tudi 
priseljenci in otroci, ki čakajo na odločbe za dodatno učno pomoč. Prisotnost drugega učitelja 
bi bila zaradi omenjenih okoliščin zelo dobrodošla. Za dodatne ure bo ravnateljica zaprosila 
tudi na ministrstvu. 
Pove, da je interes za jutranje varstvo velik, saj naj bi bilo prisotnih 44 otrok. 
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Župan pove, da je sklep obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato breda besedo 
predsedniku odbora.

Marko Švara pojasni, da gre za sofinanciranje stroška dela, ki niso sofinanciranja s strani 
Ministrstva za izobraževanje. Brez sprejetja sklepa bi bilo zagotavljanje visoke kakovosti dela 
v šoli okrnjeno. ODD tudi letos predlaga sprejem sklepa.

Župan odpre razpravo. 

Ava Rajh vpraša, kakšna je stopnja zadolžitve zavoda in kako poteka revizija. Pove, da ne 
nasprotuje nadstandardom, želi pa čisto finančno situacijo. 

- Župan pove, da občina posluje s šolo skladno z zakonom ter sprejetim proračunom. 
Revizija še poteka, končno poročilo bo predstavljeno tudi na seji OS. Pove, da se v tej 
točki obravnava sprejemanje nadstandarda, ki se v proračunu vodi pod ločeno 
postavko in ne spada med stroške delovanja zavoda. 

Župan da na glasovanje Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Osnovni šoli 
Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 5) Soglasje k organizaciji dela in sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri Osnovni šoli 
Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče   (poročevalki: Vladimira Gal Janeš, Višji 
svetovalec, in Teja Živec Kavčič, ravnateljica OŠ Renče).

Župan preide na peto točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k organizaciji dela in 
sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče. Besedo 
najprej preda poročevalki Vladimiri Gal Janeš.
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Vladimira Gal Janeš pojasni, da gre za soglasje k sistematizaciji in organizaciji dela. Zaradi 
manjšega vpisa otrok, so oddelki letos manjši, kar za občino predstavlja višje stroške. 
Posebnost letošnjega leta je ta, da je potrebno zaradi manjšega vpisa oblikovati dva polovična 
oddelka. 

Teja Živec Kavčič  pove, da je pri oblikovanju skupin upoštevano starostno obdobje otroka in 
njegove posebne potrebe. Poudari, da je vpis možen do 31. oktobra in da so spremembe še 
možne. Doda še, da v ceno ni vključenega nadomeščanja in da bo to lažje tudi zaradi manjše 
oblikovanih skupine. 

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato breda besedo 
predsedniku odbora.

Marko Švara pove, da se je ODD na to temo večkrat sestal in iskal rešitve, ki bi zadovoljile 
starše, šolo in občino. Zaskrbljujoče se mu zdi manjšanje števila otrok. 
Podpira dve polovični skupini in predlagani sistematizaciji. ODD predlaga sprejetje obeh 
sklepov.

Župan odpre razpravo. Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Sklep o soglasju k organizaciji dela in sistemizaciji delovnih mest v 
vrtcu pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče.   

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

Župan še doda, da je upad vpisa v vrtec opazen na celotnem goriškem območju.

K 6) Sklep o novih ekonomskih cenah programov vrtca pri Osnovni šoli Lucijana 
Bratkoviča Bratuša Renče  (poročevalki: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec, in Teja 
Živec Kavčič, ravnateljica OŠ Renče, Nina Furlan Balič, pomočnica ravnateljice).
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Župan preide na šesto točko dnevnega reda, k obravnava Sklep o novih ekonomskih cenah 
programov vrtca pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče  

Vladimira Gal Janeš pojasni, da je sklep prejšnje točke podlaga za oblikovanje cen po 
posameznih programih. Predstavi indeks rasti za dve leti in ceno, ki jo je zavod naredil na 
podlagi predloga ODD. Pove, da so cene primerljive s sosednjimi javnimi vrtci. Cene bi pričele 
veljati z 1. 9. 2024.

Teja Živec Kavčič pove, da je bilo izvedenih veliko kalkulacij in da so sledili minimalnim 
stroškom.  

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato breda besedo 
predsedniku odbora.

Marko Švara pove, da je bil najprej podan predlog za oblikovanje sedmih oddelkov, kar bi ceno 
še povišalo zaradi predpisanih normativov. 
ODD zato predlaga sprejete cene, ki so oblikovane za osem skupin, kot je navedeno v sklepu 
te točke.

Župan odpre razpravo.

Borut Zorn meni, da je cena sorazmerna s cenami v sosednjih šolskih okoliših. Vpraša o vpadu 
vpisa otrok v vrtec, ki se bo posledično odražal tudi pri OŠ. Pove, da bo predlog podprl. 

- Teja Živec Kavčič pove, da je do izpisov prišlo zaradi službenih razlogov staršev ali 
selitev celotne družine. Prepričana je, da vrtec nudi bogat program. 

Župan da na glasovanje Sklep o novih ekonomskih cenah programov vrtca pri Osnovni šoli 
Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče.   

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 
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K 7) Sklep o imenovanju nadomestnega člana Odbora za družbene dejavnosti 
(poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI).

Župan preide na sedmo točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o imenovanju 
nadomestnega člana Odbora za družbene dejavnosti. Besedo preda predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

Viktor Trojer pove, da je bil na prejšnji seji OS podan predlog za imenovanje članice v Odbor 
za družbene dejavnosti, a da predlog ni bil sprejet. Zato je KMVVI podal poziv za podajo novih 
predlogov. Prispel je predlog za imenovanje Tine Pečenko v ODD, kar je KMVVI potrdila na 
dopisni seji.

Župan pove, da so sejo zapustili svetniki Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut 
Zorn in Ava Rajh. Prisotnih je samo sedem svetnikov, zato župan zaradi nesklepčnosti prekine 
sejo.

Prekinitev seje zaradi nesklepčnosti ob 17.53.
Nadaljevanje seje ob 18.10.

Župan pove, da je seja ponovno sklepčna, zato jo nadaljuje in preda besedo svetnikom. 

Nedeljko Gregorič prebere 32. člen Poslovnika in predlaga spremembo točke dnevnega reda.
- Župan pove, da bi o tem predlogu morali glasovati pred začetkom same točke. Ker je 

skupina svetnikov med predstavitvijo gradiva s strani predsednika KMVVI sejo 
zapustila, je bil primoran prekiniti sejo zaradi nesklepčnosti. 

- Nedeljko Gregorič ker je na seji prisoten tudi predsednik NO, predlaga, da se da 
obravnavi te točke prednost pred trenutno obravnavano točko. 

- Župan pove, da bi to spremembo lahko predlagali že ob sprejemanju dnevnega reda.  
Poudari, da ker je točka že bila začeta, je sedaj sprememba vrstnega reda obravnave  
nemogoča. 

Župan da besedo Nedeljku Gregoriču za obrazložitev glasu.

Nedeljko Gregorič pove, da obrazložitve ne bo podal, ker ni bil prisoten pri predstavitvi točke. 
Predlaga, da župan premakne točko na zadnje mesto dnevnega reda, sicer napove, da bo 
skupina svetnikov ponovno zapustila sejo.  

Župan pojasni, da bo kljub premiku točke na zadnje mesto dnevnega reda seja ostala 
nesklepčna, če bo skupina svetnikov ponovno zapustila sejo. Poudari, da je trenutno seja 
sklepčna, zato da na glasovanje sklep v predlagani obliki. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 7
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
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Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh

Sklep je sprejet. 

Župan poudari, da so v času glasovanja bili prisotni vsi svetniki, kot na začetku seje. Skupino 
svetnikov vpraša, kaj je namen tega zapleta in kako s tem pomagajo občanom. 
Po glasovanju so sejo zapustili svetniki Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut 
Zorn in Ava Rajh.
Pove, da mora zaradi nesklepčnosti ponovno prekiniti sejo in da se bo nadaljevala ob 20.15, 
ko bo občinski svet zopet sklepčen.

Prekinitev seje zaradi nesklepčnosti ob 18.16. 

Župan pove, da naj bi se nadaljevanje seje začelo ob 20.15, vendar sta dva svetnika sporočila, 
da bosta nekoliko zamudila, zato je nadaljevanje seje nekoliko zamaknjeno. 

Nadaljevanje seje ob 20.30.

Župan pove, da so na seji prisotni svetniki: Urban Martinuč, Tanja Zorn Stepančič, Stanka 
Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara. 

K 8) Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Podružnični osnovni šoli 
Vogrsko  (poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec). 

Župan nadaljuje sejo z osmo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o sofinanciranju 
nadstandardnih programov v Podružnični osnovni šoli Vogrsko. Zaradi odsotnosti poročevalke 
povzame, da gre za omogočanje enakih nadstandardov tudi v POŠ Vogrsko: polovična 
zaposlitev druge delavke v kombiniranem oddelku, razširitev programa podaljšanega bivanja 
in jutranjega varstva. Doda še, da so sredstva v proračunu že zagotovljena.
Besedo preda še Marku Švari, predsedniku Odbora za družbene dejavnosti.

Marko Švara še doda, da bo to sofinanciranje omogočilo nadaljevanje kvalitetnega 
izobraževanja in izenačilo pogoje izobraževalnega procesa za vse učence naše občine. 

Župan da na glasovanje Sklep o sofinanciranju nadstandardnih programov v Podružnični 
osnovni šoli Vogrsko.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 8
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ZA: 8
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn
Benjamina Mikuž    
Ava Rajh

Sklep je sprejet. 

K 9) Letno poročilo nadzornega odbora Občine Renče-Vogrsko za leto 2023 
(poročevalec: Gregor Kobal, predsednik Nadzornega odbora Občine Renče - Vogrsko).

Župan preide na deveto točko dnevnega reda, ki obravnava letno poročilo nadzornega odbora 
Občine Renče-Vogrsko za leto 2023. Besedo preda poročevalcu, Gregorju Kobalu, 
predsedniku Nadzornega odbora Občine Renče-Vogrsko.

Gregor Kobal povzame, da je bil v letu 2023 izveden pregled projekta rekonstrukcije Oševljek 
ter projekta kanalizacije in vodovoda 1. faza. Poda priporočilo, da je smiselno aktivnosti voditi 
tako, da so v čim večji možni meri izčrpani vsi razpoložljivi ter da so investicije začete in 
končane v istem investicijskem obdobju, skladno s poračunom. NO predlaga natančnejšo 
presojo pri opredeljevanju PP pri investicijskih vlaganj in beleženje razlogov za spremembe v 
času ali vrednosti investicij. 
NO se redno seznanja z letnimi in polletnimi poročili občine, ki so skladni z računovodskimi 
predpisi. 
Za investicijo vodovod-kanalizacija se je nadzor sicer začel, zaključil pa se bo tekom leta in je 
v zaključni fazi. 

Župan odpre razpravo.
Razprave ni. 

Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi z letnim poročilom Nadzornega odbora Občine 
Renče-Vogrsko za leto 2023

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 8
ZA: 8
PROTI: 0

ZA PROTI
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Urban Martinuč X
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan
Nedeljko Gregorič
Borut Zorn
Benjamina Mikuž    
Ava Rajh

Sklep je sprejet. 

K 10) Sklep o ugotovitvi javnega interesa za brezplačen prenos nepremičnin 
(poročevalec: Tarik Žigon, župan).

Župan nadaljuje z deseto točko dnevnega reda. Pojasni, da je bila leta 2008 vložena prošnja 
za prenos zemljišč naselja Brenčelj. Gre za cestišče, pod katerim je speljana javna 
infrastruktura. Upravičenost prenosa je pravno utemeljena. V dobrem letu je bila pridobljena 
vsa dokumentacija o gradnji cestišča in inštalacij, pridobljeno je uporabno dovoljenje, 
gospodarske javne službe so opravile tekoča poročila o stanju. Popravljena je bila javna 
razsvetljava in meteorne vode. Občina s sprejetjem sklepa sprejela ne prevzema 
kanalizacijskih vod in čistilnih naprav. Kljub temu, da gre za brezplačen prenos, so bile 
opravljene cenitve, saj bo občina te nepremičnine beležila kot osnovno sredstvo. 

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sklep o ugotovitvi javnega interesa za brezplačen prenos 
nepremičnin.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 8
ZA: 8
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan
Nedeljko Gregorič
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Borut Zorn
Benjamina Mikuž    
Ava Rajh

Sklep je sprejet. 

K 11) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje.

Župan nadaljuje z enajsto točko dnevnega reda, ki obravnava poročilo župana in pregled seje 
prejšnje seje. 
Župan pove, da je  Občinski svet na 11. redni seji sprejel Sklep o potrditvi cen storitev obveznih 
GJS ravnanja s komunalnimi odpadki, Sklep o potrditvi cen obvezne GJS zagotavljanja 24-
urne pogrebne službe, Poslovnik o spremembah in dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta 
Občine Renče-Vogrsko, Zaključni račun proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2023, Sklep 
o subvencioniranju nakupa dijaških vozovnic v šolskem letu 2024/2025, Sklep o imenovanju 
predstavnika Občine Renče-Vogrsko v Svetu zavoda Goriške lekarne Nova Gorica. Vsi sprejeti 
akti so bili dne 13. 6. 2024objavljeni v Uradnih objavah št. 9/2024. Preostali sprejeti sklepi pa 
so bili posredovani ustreznim institucijam in sicer: Sklep o potrditvi Letnega poročila in 
Finančnega načrta za leto 2024 Javnega sklada za malo gospodarstvo Goriške, Splošni pogoji 
poslovanja JSMGG za pomoči de minimis, Splošni pogoji poslovanja JSMGG po skupinski 
izjemi, Sklep o sprejemu Lokalnega energetskega koncepta Občine Renče –Vogrsko in Sklep 
o porabi presežka prihodkov nad odhodki za leti 2022 in 2023 JZGRD. 
Poročilo župana je sestavni del gradiva za 12. redno sejo. Izpostavi, da bo tekom poletnih 
počitnic delno sanirana kuhinja OŠ Renče, zgrajena bo nadstrešnica pri POŠ Bukovica, 
sanirana bo streha vrtca v Renčah, ki je bila poškodovana po toči. 

K 12) Vprašanja in pobude svetnikov.

Župan preide na dvanajsto točko, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov, zato jim preda 
besedo.

Urban Martinuč poda pobudo, da se poseka polomljene in suhe veje lip, ki rastejo ob cesti med  
Goriškimi opekarnam in križiščem Merljaki-Žigoni. Predlaga, da jih poseka režijski obrat.

- Župan se zahvali za pobudo in pove, da je v režijskem obratu na novo zaposlen dodaten 
delavec.

K 13) Razno.

Župan seznani svetnike, da je uspešno zaključen razpis za Višjega svetovalca za okolje in 
prostor. 

Zaključek seje ob 21.00.

Zapisala: Hana Šuligoj Predsedujoči: Tarik Žigon
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